
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Liptovská Porúbka 

 konaného dňa  20. septembra 2022 

 

Prítomní: Mgr. Jana Gazdičová, starostka 

Poslanci: Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, p. Ladislav Hutka, p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, 

Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Ospravedlnený:  Mgr. Michal Harich 

Ďalší prítomní:   p. Danuša Beláková – hlavná kontrolórka  

  p. Miriam Pallová – odborný referent 

                            

1. Rokovanie otvorila Mgr. Gazdičová, starostka. Prítomní boli 7 poslanci, takže obecné 

zastupiteľstvo bolo uznášaniaschopné. Rokovanie OZ je verejné. Pre potreby vyhotovenia zápisnice 

sa z rokovania vyhotovuje audiozáznam. Pozvánka s návrhom programu bola zverejnená na úradnej 

tabuli a webovom sídle obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z.n.p.  

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva č. 56-72/2022 zo dňa 21.06.2022 a č. 73-

81/2022 zo dňa 21.07.2022 

4. Správa z vykonanej kontroly na úseku správy miestnych daní a poplatkov Obce Liptovská 

Porúbka 

5. Protest prokurátora proti všeobecne záväznému nariadeniu obce Liptovská Porúbka č. 9/2020 

o ustanovení činností, ktorých vykonávanie je zakázané alebo obmedzené na určitý čas alebo 

na určitom mieste na území obce Liptovská Porúbka 

6. Rozpočtové opatrenia č. 12, 13 a 14/2022 

7. Náhrada za nevyčerpanú dovolenku v súvislosti s ukončením funkčného obdobia 2018 - 2022 

8. Rôzne informácie a interpelácie poslancov 

9. Záver 

 

Počet poslancov OZ: 9 

Hlasovanie: 7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, p. Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. 

Katarína Piklová,Ing. Milan Vlček 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich 

 

2. Do návrhovej komisie starostka navrhla Ing. Milana Vlčeka, p. Ľuboša Čajnáka a p. Romana 

Kuffu vyhotovením zápisnice poverila p. Miriam Pallovú, za overovateľov zápisnice určila  p. 

Ladislava Hutku a Ing. Martina Lenárta 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z.n.p.  

 

A) Volí návrhovú komisiu v zložení: Ing. Milan Vlček, p. Ľuboš Čajnák a p. Roman Kuffa 

 

B) Berie na vedomie určenie zapisovateľky Miriam Pallovej a overovateľov zápisnice p. Ladislav 

Hutka a Ing. Martin Lenárt 



 

Počet poslancov OZ: 9 

Hlasovanie: 7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, p. Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. 

Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich 

 

 

3. Starostka postupne prešla uznesenia 56 -72 /2022 zo dňa 21.06.2022 a uznesenia č. 73-81 / 2022 

zo dňa 21.07.2022. 

 

O 16:43 h vstúpila do rokovacej miestnosti Mgr. Anna Fáberová 

 

K uzneseniu č. 75/2022 zo dňa 21.7.2022 starostka informovala, že víťazný účastník obchodnej 

verejnej súťaže TATRA REAL, a.s. v návrhu kúpnej zmluvy na predaj pozemkov nemal uvedený 

záväzok spoločnosti vybudovať nový vodovod a kanalizáciu a umožniť napojiť sa vlastníkom 

nehnuteľnosti na inžinierske siete, čo bolo v podmienkach OVS (spoločnosť predložila čestné 

vyhlásenie) , preto dala obec právnemu zástupcovi spracovať dodatok ku kúpnej zmluve, t.č. čakáme 

na vyjadrenie spoločnosti TATRA REAL, a.s.. Následne bude zvolané rokovanie OZ, kde bude tento 

dodatok odsúhlasený poslancami obecného zastupiteľstva.  

K Uzneseniu č. 81/2022 starostka informovala, že správca Porúbskeho potoka už začal s čistením 

koryta.  Z Povodia Váhu bolo na obec doručené oznámenie, že správca toku podľa možností vyčistí 

koryto potoka do konca roka 2023.  

Hlavná kontrolórka požiadala poslancov o slovo Vo vystúpení uviedla, že ako zodpovedná osoba 

v zmysle zákona dostala podnet, že nemenovaný poslanec OZ sa vyjadril, že poslanci a starostka „sa 

nabalili“ pri predaji pozemkov spoločnosti TATRA REAL, a. s.. Keďže ide o podnet naznačujúci 

protiprávne konanie orgánov obce, požiadala o vyjadrenie všetkých prítomných poslancov OZ. 

Konštatovala, že pri vyhlásení OVS obec postupovala v zmysle zákona a cena prevádzaných 

pozemkov bola vypočítaná ako priemer cien za jednotlivé parcely. Pozemok vhodný na výstavbu 

o výmere 5268m2 v cene 36,-€/m2 je 189.648,- €, pozemok (rokle a svah ku potoku) o výmere 3609 

m 2 v cene 6,-€/m2  je 21.654,-€. Celková priemerná cena za pozemky je  211.302,-€, t.j. 23,53 € / m2. 

Poslanci pri vyhlásení OVS zaokrúhlili minimálnu priemernú cenu na 25,- €/m2.  

Prítomní poslanci a starostka sa zhodne vyjadrili, že nemajú vedomosť o nekalosti. Poslanci sa 

vyjadrili, že rozhodli podľa svojho vedomia a svedomia. Investičný zámer je v súlade s územným 

plánom obce. Do budúcnosti sa zvýši zamestnanosť obyvateľov obce a veľkým prínosom bude 

vybudovanie vodovodu a kanalizácie od otočky po bývalú Školu v prírode, na ktorú sa budú môcť 

napojiť aj vlastníci rodinných domov v tejto časti obce. Vybudovanie inžinierskych sietí si vyžiada 

zo  strany investora značné finančné náklady, keďže dĺžka daného úseku je viac ako 600 bm.. 

Pozemok je pre obec neupotrebiteľný a nevyužiteľný na zabezpečenie samosprávnych činností 

a preneseného výkonu štátnej správy z hľadiska efektívneho a hospodárenia nakladania s majetkom 

obce. 

Poslankyňa Mgr. Anna Fáberová sa vyjadrila, že ona sa nezúčastnila rokovania OZ, keď sa 

schvaľovali podmienky obchodnej verejnej súťaže, pričom zdôraznila, že pozemky by  bolo možné 

predať za oveľa vyššiu sumu, nakoľko je jeden z pozemkov vhodný na výstavbu rodinných domov. 

P. Roman Kuffa konštatoval, že cena za 25€/m2 je na lokalitu Liptovská Porúbka veľmi dobrá, môže 

to hodnotiť z vlastnej skúsenosti.  

Starostka konštatovala, že uznesenia sa plnia priebežne Následne predseda návrhovej komisie 

prečítal návrh uznesenia. 

 



 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení obecného zastupiteľstva č. 56-72/2022 zo dňa 

21.06.2022 a č. 73-81/2022 zo dňa 21.07.2022 a konštatuje ich priebežné plnenie. 

Počet poslancov OZ: 9 

Hlasovanie: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, p. Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, 

Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: Mgr. Michal Harich 

 

4. Správa z vykonanej kontroly na úseku správy miestnych daní a poplatkov Obce Liptovská Porúbka 

bola poslancom doručená spolu s ostatným pracovným materiálom.   Starostka odovzdala slovo 

hlavnej kontrolórke.  Cieľom kontroly bol súlad správy miestnych daní a miestneho poplatku za 

komunálny odpad a drobný stavebný odpad so zákonom č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad v znení neskorších predpisov 

(ďalej len „zákon“) a zákona č. 563/2009 Z. z. o správe daní v znení neskorších predpisov (ďalej len 

„daňový poriadok“). Kontrola bola vykonaná v dňoch 7.6.2022, 23.6.2022, 6.7.2022 a 13.7.2022. 

Hlavná kontrolórka v závere konštatovala, že oproti kontrolným zisteniam z predchádzajúcej 

kontroly vykonanej v roku 2020 boli odstránené viaceré nedostatky na úseku správneho určenia 

daňovníka a predmetu dane, najmä u právnických osôb, pri doručovaní  rozhodnutí  a pri vymáhaní 

daňových pohľadávok zo strany správcu dane. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Berie na vedomie Správu z vykonanej kontroly na úseku správy miestnych daní a poplatkov Obce 

Liptovská Porúbka 

  

Počet poslancov OZ: 9 

Hlasovanie: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, p. Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, 

Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: Mgr. Michal Harich 

 

5.  Protest prokurátora proti všeobecne záväznému nariadeniu obce Liptovská Porúbka č. 9/2020 

o ustanovení činností, ktorých vykonávanie je zakázané alebo obmedzené na určitý čas alebo na 

určitom mieste na území obce Liptovská Porúbka bol poslancom doručený spolu s pracovným 

 materiálom. Protestu buď obecné zastupiteľstvo vyhovie alebo nevyhovejú a v tom prípade môže 

prokurátor požiadať súd, aby o veci rozhodol. Obec v zmysle zákona prijala VZN. Hlavná 

kontrolórka konštatovala, že tým, ktorí si túto povinnosť splnili a všeobecne záväzné nariadenie 

prijali bol doručený protest prokurátora a tie obce, ktoré si zákonnú povinnosť nesplnili nie sú 

postihnutí nijako. Zároveň vysvetlila, že jedine Najvyšší súd môže v takejto veci spravodlivo   

rozhodnúť čo obec môže a čo nemôže regulovať VZN pri výkone samosprávnych funkcii. Zároveň 

prisľúbila zabezpečiť právne stanovisko k danej veci. Poslanci sa po krátkej diskusii dohodli, že či  

protestu vyhovejú  alebo nie, rozhodnú na nasledujúcom rokovaní OZ. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 



Berie na vedomie Protest prokurátora proti všeobecne záväznému nariadeniu obce Liptovská 

Porúbka č. 9/2020 o ustanovení činností, ktorých vykonávanie je zakázané alebo obmedzené na 

určitý čas alebo na určitom mieste na území obce Liptovská Porúbka 

 

Počet poslancov OZ: 9 

Hlasovanie: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, p. Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, 

Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: Mgr. Michal Harich 

  

6. Rozpočtové opatrenia  č. 12, 13, a 14/2022 boli poslancom doručené  spolu s ostatným materiálom. 

Starostka postupne prešla rozpočtové opatrenia.  

Rozpočtovým opatrením č. 12/2022 sa realizuje navýšenie účelových príjmov o transfery zo štátneho 

rozpočtu na bežné výdavky pre deti v hmotnej núdzi a voľby 2022 a transfer na utečencov.  Ďalej sa 

rozpočtuje prijatie a použitie darov z roku 2021 a roku 2022 na kultúrne podujatie. Uvedená zmena  

rozpočtu nepodlieha schváleniu orgánmi obce, nakoľko sa jedná o účelovo určené prostriedky zo 

štátneho rozpočtu na krytie výdavkov za ubytovanie odídencov z Ukrajiny, voľby do orgánov 

samosprávy, deti v hmotnej núdzi a účelové dary od subjektov mimo verejnej správy. Predseda 

návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Berie na vedomie zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 12/2022 v súlade s §14 ods. 2, písm. 

b), c) a d)   zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov a to:  povolené prekročenie a viazanie účelových príjmov  v celkovej 

výške 10.428,- €  a povolené prekročenie a viazanie účelových výdavkov v celkovej výške 10.428,- 

€. Rozpočtové opatrenie so stanoviskom hlavnej kontrolórky tvorí neoddeliteľnú súčasť tohto 

uznesenia  

 

Počet poslancov OZ: 9 

Hlasovanie: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, p. Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, 

Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: Mgr. Michal Harich 

 

Rozpočtovým opatrením č. 13/2022  OZ  schvaľuje navýšenie bežných príjmov  - o príjmy z výnosu 

podielových daní a schvaľuje navýšenie  bežných výdavkov na hasičov, pre služby, miestny rozhlas, 

a bežné výdavky na terénnu sociálnu prácu. Ďalej sa navyšujú kapitálové výdavky na oplotenie 

detského ihriska a rekonštrukciu verejného osvetlenia. 

Mgr. Anna Fáberová vzniesla dotaz k výške navýšenia mzdy a odmeny terénnej sociálnej práce. Čo 

je zahrnuté v  sume. Starostka vysvetlila, že je tam zahrnutá 2x odmena po 500,-€ (odmena vyplatená 

v zmysle dodatku ku kolektívnej zmluve)  a tabuľkové navýšenie mzdy pre pracovníčky od 1.7.2022.  

Tieto finančné prostriedky nie sú refundované Implementačnou agentúre. Predseda návrhovej 

komisie prečítal návrh uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Schvaľuje zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 13/2022 v súlade s §14 ods. 2, písm. b) a c) 

zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov a to:  povolené prekročenie a viazanie príjmov a povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov v celkovej výške na strane bežných príjmov vo výške 8.175,00 €, a na strane výdavkov 

podľa funkčnej klasifikácie vo výške 8.175,00 €, z toho bežných výdavkov 5.175,00 € a kapitálových 



výdavkov vo výške 3.000,00 €. Rozpočtové opatrenie so stanoviskom hlavnej kontrolórky tvorí 

neoddeliteľnú súčasť tohto uznesenia  

Počet poslancov OZ: 9 

Hlasovanie: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, p. Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, 

Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová,Ing. Milan Vlček 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: Mgr. Michal Harich 

 

Rozpočtovým opatrením č.14/2022 OZ  schvaľuje presun použitia rezervného fondu z pôvodne 

schválenej rekonštrukcie požiarnej zbrojnice na územný plán obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Schvaľuje zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 14/2022 v súlade s §14 ods. 2, písm. a) zákona 

č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov a to:  presun rozpočtovaných  prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu  pričom sa 

nemenia celkové príjmy a celkové výdavky rozpočtu a to na strane kapitálových výdavkov vo výške 

17.000,00 €. Rozpočtové opatrenie so stanoviskom hlavnej kontrolórky tvorí neoddeliteľnú súčasť 

tohto uznesenia  

 

Počet poslancov OZ: 9 

Hlasovanie: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, p. Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. 

Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: Mgr. Michal Harich 

 

7.  Náhrada za nevyčerpanú dovolenku v súvislosti s ukončením funkčného obdobia 2018 – 2022. 

Starostka predložila žiadosť na usporiadanie nevyčerpanej dovolenky v súvislosti s ukončením 

funkčného obdobia. Starostovi počas výkonu funkcie patrí dovolenka na zotavenie v zmysle 

Zákonníka práce, podľa ktorého sa primerane určuje rozsah a čerpanie dovolenky. Podľa §116 ods.3 

Zákonníka práce jediná výnimka kedy možno zamestnancovi vyplatiť náhradu mzdy za nevyčerpanú 

dovolenku je skončenie pracovného pomeru. Starostka uviedla nasledovné dôvody nečerpania: 

mimoriadnu situáciu v súvislosti s ochorením COVID 19 , povinnosťami s testovaním, ubytovaním, 

evidovaním a preplácaním príspevku ubytovateľom odídencov, personálne zmeny zamestnancov 

obce – odchod účtovníčky do predčasného dôchodku, personálne zmeny MŠ, revitalizácia stavieb: 

Rekonštrukcia domu smútku, Oplotenie cintorína, Výstavba detského ihriska, Lávka pre peších a iné. 

Vzhľadom na vyššie uvedené starostka požiadala o vyplatenie náhrady platu za nevyčerpanú 

dovolenku v rozsahu 30 dní. Ďalej dala na vedomie, že zostatok  nevyčerpanej dovolenky za rok 

2021 je 22 dní a za rok 2022 je 22,5 dňa.  Zostatok je vypočítaný ku dňu 20.09.2022, nevyčerpaná 

dovolenka celkom je 44,5 dní.  14,5 dní dovolenky si starostka vyčerpá v období od 21.09.-

26.11.2022 na kedy je schválený termín ustanovujúceho zasadnutie  OZ a vyčerpá si ďalších 5 dní 

dovolenky nárok za mesiac 10/2022 a 11/2022. Čiže čerpať bude 19,5 dňa dovolenky. Starostka 

následne požiadala poslancov, aby sa vyjadrili. 

Mgr. Anna Fáberová vzniesla dotaz, či obec nemá Harmonogram dovoleniek? Keďže si starostka 

nestihla vyčerpať dovolenku? Rok má 12 mesiacov a 30 dní dovolenky starostka môže vyčerpať? 

Starostka odpovedala, že dovolenku prenášala z predchádzajúceho obdobia, bežne sa zamestnancom 

a starostovi dovolenka neprepláca. Predložila návrh a preto žiada poslancov, aby sa k návrhu 

vyjadrili. Končí funkčné obdobie preto musia byť vysporiadané  záväzky vyplývajúce z pracovného 

pomeru.  

Hlavná kontrolórka odpovedala, že harmonogram čerpania dovoleniek sa na starostu nevzťahuje. 

Mgr. Anna Fáberová nesúhlasila s predplatením dovolenky. 



Ing. Rudolf Eliáš súhlasí s preplatením dovolenky, keďže každý deň je na obecnom úrade a vidí 

vyťaženosť zamestnancov a pani starostky. 

Ing. Milan Vlček, p. Ladislav Hutka a Ing. Martin Lenárt súhlasili s Ing. Rudolfom Eliášom.  

Ing. Katarína Piklová  vzniesla dotaz, či nie je možné čerpať si dovolenku ďalšie volebné obdobie. 

Starostka odpovedala, že to nie je možné. Je k tomu rozhodnutie Najvyššieho súdu SR z roku 2020. 

P. Ľuboš Čajnák podotkol, že by bolo vhodné vyčísliť o akú sumu ide. 

Ing. Milan Vlček odpovedal, že plat starostky je zverejnený, vieme si to vypočítať. 1,5mesačného 

platu cca 3.700,- €.  

 

Hlavná kontrolórka podotkla, že program bol poslancom doručený a zverejnený. Pokiaľ vie zo strany 

poslancov nebola doručená žiadna požiadavka na vyčíslenie nákladov na preplatenie dovolenky.  

Ing. Rudolf Eliáš a Ing. Milan Vlček upozornili na skutočnosť, že odsúhlasuje sa preplatenie 

dovolenky na dni, nie suma. Predseda návrhovej komisie následne prečítal návrh uznesenia.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke. 

 

Schvaľuje v súlade s § 2 ods. 2 zákona č. 253/1994  Zb. o právnom postavení a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov miest vyplatenie náhrady platu starostky Mgr. Jany Gazdičovej za 

nevyčerpanú dovolenku za rok 2021 a 2022 v rozsahu 30 dní v súvislosti s ukončením funkčného 

obdobia 2018-2022 najneskôr vo výplatnom termíne za mesiac november 2022. 

 

Počet poslancov OZ: 9 

Hlasovanie: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, p. Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. 

Katarína Piklová,Ing. Milan Vlček 

Proti: 0. 

Zdržali sa:  Mgr. Anna Fáberová 

Neprítomný: Mgr. Michal Harich 

 

8. V bode rôzne najprv informovala starostka a potom bol poskytnutý priestor pre interpelácie 

poslancov. 

 

Starostka požiadala poslancov o doručenie návrhov na rozpočet obce na r. 2023. Končí nám zmluva 

na dodávku elektrickej energie, nevieme vyčísliť náklady na elektrickú energiu pre nasledujúce 

obdobie.  

 

Hlavná kontrolórka skonštatovala, že by bolo dobré nielen pripraviť návrh rozpočtu ale  ho aj 

schváliť. Taktiež navrhla písomne upozorniť zástupcu FreeEkon s.r.o. na  o predkladanie 

rozpočtových opatrení v časovom predstihu a požiadať ich o spracovanie návrhu rozpočtu na rok 

2023 do 10 dní od doručenia žiadosti  

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Ukladá zamestnancom obce požiadať zástupcu FreeEkon  s.r.o. o spracovanie návrhu rozpočtu na 

rok 2023 do 10 dní od doručenia žiadosti. 

 

Počet poslancov OZ: 9 

Hlasovanie: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová,  p. Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, 

Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: Mgr. Michal Harich 

 

 

 



 

Starostka ďalej informovala: 

 

- rekonštrukcia lávky ponad rieku Váh, zorganizovali sme brigády, ktorých sa zúčastnili 

dobrovoľníci, vyčistilo sa okolie lávky a pripravila sa lávka na brúsenie a natieranie, materiál na 

provizórne mostovky poskytla bezplatne Ing. Benčová spoločnosť Rettenmeier Tatra Timber, s.r.o, 

Liptovský Hrádok. Ďalšia brigáda je naplánovaná na 24. 9., ak nám to počasie dovolí. 

 

- 29.09.2022 zasadla miestna volebná komisia, ktorá má 9 členov. Komisia pozostáva zo zástupcov 

politických strán a hnutí, koalícií, ktoré podali kandidátne listiny na poslancov obecného 

zastupiteľstva ako aj na poslancov Žilinského samosprávneho kraja.  Zaregistrovaných je 11 

kandidátov na poslancov do obecného zastupiteľstva a 2 kandidáti pre voľby na starostu obce. Po 

podpísaní predsedníčkou komisie budú zoznamy zaregistrovaných kandidátov v zmysle zákona 

zverejnené. K špecializovanej volebnej komisie (pre 16 obcí), ktorá nám bola zákonnom ustanovená 

nám do dnešného dňa nebolo doručené žiadne usmernenie.  

 

Interpelácie poslancov: 

 

p. Ladislav Hutka vzniesol dotaz k prenocovávaniu občanov Liptovského Hrádku pred potravinami 

CBA VEREX v našej obci.   

Starostka odpovedala, že obec komunikuje s mestom, mestskou  políciou a štátnou políciou. Táto 

skutočnosť bola oznámená aj vlastníkovi pozemku Cirkevnému zboru ECAV Liptovská Porúbka. 

V spolupráci s mestom sa vybavuje umiestnenie jedného občana do útulku. Druhý ako nám je známe 

odchádza k rodine mimo našej obce.  

 

Mgr. Anna Fáberová poukázala na ohrozovanie mravnej výchovy detí. 

 

Ing. Katarína Piklová vzniesla dotaz kedy bude vykonaný štátny stavebný dozor v obci. 

Starostka odpovedala, že bude vykonaný v zmysle stavebného zákona do konca roka. 

 

Ľuboš Čajnák sa informoval, či obecní policajti upozorňovali vodičov motorových vozidiel 

a následne či im aj ukladali blokové pokuty. Taktiež sa dotazoval na nájomníkov v BD č. 59. 

Starostka odpovedala, že v rámci objektívnej zodpovednosti dávajú lístky za stierače, všetko 

dokumentujú a následne budú dávať vodičom blokové pokuty, zakúpený je aj zámok na koleso 

osobného auta (papuča).  Upozornenia pre vodičov sa dávali dotlačiť. V najbližších dňoch budú 

obecným policajtom odovzdané. Ohľadom nájomníkov v BD č. 59, právny zástupca nemôže vykonať 

ďalšie kroky z dôvodu, že stále nebolo ukončené dedičské konanie po bývalých nájomcoch. 

 

Mgr. Anna Fáberová konštatovala, že ju mrzí, že prešlo  jedno volebné obdobie a my nemáme stále 

označenie ulíc. Taktiež navrhla doplniť detské ihrisko pri BD 555 a 556 o ďalšie 2 lavičky, keďže na 

ihrisku je len 1 lavička, ktorá je nepostačujúca  a je potrebné upraviť povrch dopadových plôch.  

Starostka odpovedala, že zavedenie uličného systému bolo časovo a administratívne náročné. Návrh 

na umiestnenie označenia ulíc bol posunutý referentkám. Tie spracovali zoznam vlastníkov 

a spoluvlastníkov nehnuteľností. Až po podpísaní súhlasov s osadením názvov ulíc bude možné 

tabuľky osadiť. Do 15.októbra sa to pokúsime čiastočne zrealizovať. Detské ihrisko bolo vysúťažené 

bez  špeciálnych dopadových plôch, podľa normy stačí pre prvky umiestnené na detskom ihrisku ako 

dopadová plocha trávnik. Ako dopadové plochy by boli vhodné gumené dopadové dosky. Na lavičky 

ako aj na dopadové plochy zistíme predbežnú cenu. 

 

Mgr. Anna Fáberová požiadala o prehľad pohľadávok a exekúcií. P. Miriam Pallová na rokovaní OZ 

v mesiaci jún informovala o podaných exekúciách a pohľadávkach za rok 2021 na úseku miestnych 

daní a poplatku za KO a DSO. 

 

Hlavná kontrolórka konštatovala, že v predloženej Správe z vykonanej kontroly na úseku správy 

miestnych daní a poplatkov Obce Liptovská Porúbka bola informácia aj ohľadom exekúcií na tomto 



úseku. V zmysle Plánu kontrolnej činnosti v súčasnosti robí kontrolu na všetky pohľadávky a po jej 

ukončení vypracuje správu z kontroly s nakladaním pohľadávok obce, ktorá bude následne 

predložená na OZ.  

 

9. Starostka ukončila rokovanie obecného zastupiteľstva o 18:21 h. Poďakovala prítomným za účasť. 

Podľa schváleného harmonogramu by sa  posledné pracovné  zasadnutie OZ malo konať 18.10.2022  

o 16.30h. 

 

Zapísala: p. Miriam Pallová, v.r. 

Starostka: Mgr. Jana Gazdičová, v.r. 

Overovatelia zápisnice:   p. Ladislav Hutka, v.r. 

          Ing. Martin Lenárt, v.r. 


